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بدل ندرة لأعضاء هيئة التدريس
Scarcity Allowance for Faculty Members

	البيانات الأساسية:
	Basic Details



	الاسم
	
	Name

	الرقم الوظيفي
	
	University ID

	القسم
	
	Department

	الكلية
	
	College

	الرتبة الوظيفية
	
	Job Rank

	المؤهل العلمي
	
	Qualification

	تاريخ بدء الصرف المطلوب
	
	Required disbursement start date

	رقم الجوال
	
	Mobile Number

	توقيع المتقدم
	
	Applicant’s Signature




	بيانات للمنتقلين إلى جامعة الملك فيصل:
	Details about Those Who Joined King Faisal University



	تاريخ المباشرة في جامعة الملك فيصل (للمنتقلين من غير جامعة الإمام محمد بن سعود الإسلامية)
	
	Start date at King Faisal University
(for those transferring from universities other than Imam Muhammad bin Saud Islamic University)

	تاريخ الانضمام لجامعة الملك فيصل (لمنسوبي جامعة الإمام محمد بن سعود الإسلامية)
	
	Date of joining King Faisal University
(for employees of Imam Muhammad bin Saud Islamic University)





	بيانات التخصص:
	Specialisation Details



	التخصص العام
	
	General specialization

	التخصص الدقيق
	
	Specific specialization



	يجب قراءة كتيب "التصنيف السعودي الموحد للمستويات والتخصصات التعليمية" والإجابة على الأسئلة أدناه وفقا لهذا التصنيف
	You must read the “Unified Saudi Classification for Educational Levels and Specializations” and answer the question below based on this classification.



	هل "المجال الواسع" الخاص بك مدرج في التصنيف السعودي الموحد للمستويات والتخصصات التعليمية؟
	(       ) لا No            (     ) نعم Yes
	Is your General Field listed in the “Unified Saudi Classification for Educational Levels and Specializations”?

	
	في حالة، نعم، حدد التالي:If Yes, specify the following 
	

	
	اسم المجال وفقا للتصنيف:
Field Name:
	رقم المجال وفقا للتصنيف:
Field Number:
	

	
	
	
	

	هل "المجال الضيق" الخاص بك مدرج في التصنيف السعودي الموحد للمستويات والتخصصات التعليمية؟
	(       ) لا No            (     ) نعم Yes
	Is your Precise Field listed in the “Unified Saudi Classification for Educational Levels and Specializations”?

	
	في حالة، نعم، حدد التالي:If Yes, specify the following 
	

	
	اسم المجال وفقا للتصنيف:
Field Name:
	رقم المجال وفقا للتصنيف:
Field Number:
	

	
	
	
	

	هل "المجال التفصيلي" الخاص بك مدرج في التصنيف السعودي الموحد للمستويات والتخصصات التعليمية؟
	(       ) لا No            (     ) نعم Yes
	Is your Detailed Field listed in the “Unified Saudi Classification for Educational Levels and Specializations”?

	
	في حالة، نعم، حدد التالي:If Yes, specify the following 
	

	
	اسم المجال وفقا للتصنيف:
Field Name:
	رقم المجال وفقا للتصنيف:
Field Number:
	

	
	
	
	

	هل "اسم التخصص" الخاص بك مدرج في التصنيف السعودي الموحد للمستويات والتخصصات التعليمية؟
	(       ) لا No            (     ) نعم Yes
	Is your Specialization Name listed in the “Unified Saudi Classification for Educational Levels and Specializations”?

	
	في حالة، نعم، حدد التالي:If Yes, specify the following 
	

	
	اسم المجال وفقا للتصنيف:
Field Name:
	رقم المجال وفقا للتصنيف:
Field Number:
	

	
	
	
	



	اعتماد جهة العمل التابعة لصاحب الطلب:
نود الإفادة بالتالي:
· المعلومات المدونة أعلاه صحيحة.
· المذكور عاليه يمارس فعليا مهام أعمال وظيفته المثبت عليها، مرتبطا بطبيعة تخصصه.
· تمت مراجعة أوراق وشهادات الموضح بياناته أعلاه، ونقر بأن تخصصه يدخل ضمن التخصصات المستحقة لبدل الندرة المنصوص عليها ببرقة معالي وزير التعليم رقم 392/2 بتاريخ 15/02/1430ه.
· نسبة السعودة في التخصص الدقيق للمتقدم أقل من 50% في إطار التخصص العام.
· أي تعديل على النموذج يلغي النموذج.
	Accreditation of the applicant’s employer:
· The information above is correct.
· The above-mentioned person actually performs the duties of his/her confirmed job, linked to the nature of his/her specialization.
· The documents and certificates of the above-mentioned person described have been reviewed, and we acknowledge that his/her specialization falls within the specializations eligible for the scarcity allowance stipulated in the telegram of His Excellency the Minister of Education No. 392/2 dated 02/15/1430 AH.
· The percentage of Saudization in the applicant’s specific specialty is less than 50% within the general specialty.
· Any modification to the form cancels the form.





	التوقيعات:
	Signatures



	رئيس القسم
	
	Department Head

	التوقيع
	
	Signature

	التاريخ
	
	Date

	عميد الكلية
	
	College Dean

	التوقيع
	
	Signature

	التاريخ
	
	Date
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